
2. Tema I Kapacitetsproblemerne på Vesterbros skoler (2009-120790)
Vesterbro Lokaludvalg har på flere møder berørt problematikken med kapacitetsproblemerne på 
Vesterbros skoler.

INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Vesterbro Lokaludvalg tager oplægget fra Marie Thun m.fl. fra Børne- og 1.
Ungdomsforvaltningens Distrikt Vesterbro/Kgs. Enghave til efterretning

at Vesterbro Lokaludvalg diskuterer de mulige løsningsmodeller og kommer med 2.
kreative input.

Vesterbro Lokaludvalg den 24. september 2009

Problemstilling
Kapaciteten på Vesterbros skoler og daginstitutioner er ikke tilstrækkelig i forhold til antallet af børn 
i bydelen. Således viser behovsprognoser, at der på skoleområdet i juni 2009 er behov for en 
permanent udbygning med 7 spor på Vesterbro. På fritidshjem- og klubområdet er der behov for en 
udbygning på 700 KKFO- og 490 klubpladser. Og også på 0-5 årsområdet er der et stort permanent 
udbygningsbehov

Løsning

Vesterbro Lokaludvalg drøfter oplægget fra Marie Thun m.fl., og kommer medkreative ideer og 
forslag.

bilag

Vesterbro Lokaludvalgs beslutning den 24.09.2009

Repræsentanter fra Børne- og Ungdomsforvaltningen opridsede situationen på institutions- 
fritidshjem- klub- og skoleområdet på Vesterbro og Vesterbro Lokaludvalg diskuterede de 
foreslåede tiltag samt mulige fremtidsscenarier.




